
Iz zaključkov
... Skupščina podpira programe tistih družbeno-

političnih dejavnikov, ki pozivajo k razumu, strpno-
sti, sožitju in zagotavljanju ustvarjalncga vzdušja za
uspešno delovnje političnega in pravnega sistema
v državi...

. . . najodločneje obsoja neargumentirane napade
na SRS, njeno vodslvo. da morajo biti odgovori
vodstev odločnejši in brezkompromisni...

. . . vse prenove in reforme morajo biti v funkciji
uveljavljanja učinkovitega gospodarskega in politič-
nega sistema. Borci so za pluralizem idej, pregledov,
interesov in programov...

. . . v bližajočih se volitvah bomo borci podpir ili
tiste kandidate, ki bodo svoj program zasnovali la
navedenih izhodUčih razvoja naše družbe...

. . . podpiramo stališča glede dopolnil slovensl e
ustave, posebej še v pripravi nove slovenske ustav;,
ki mora zagotoviti popolno suverenost SR Sloveni e
v SFRJ . . .

Ijenost najbolj partizanskih krajev kot so Ig, Iška vas,
Tomišelj, Golo, Rob in Velike Lašče. Jože Petelin je
odločno podprl uvodno poročilo in slovensko politično
vodstvo, smatral je, da bi se morala tudi v javnosti
inteligenca bolj oglašati na javne in neupravičene napade
na potrajanje naše pretekle in sedanje zgodovine. Tudi
on se je izrekel proti izrednemu borčevskemu kongresu.
Mira Svetina je pred skupščino razgrnila problemaiko
borčevskega glasilaTV-15 Naš tovariš, za izdajanje in
večjo kritičnost ter polemičnost glasila, ki ostaja priljub-
Ijen ne samo med borci temveč tudi širše. Temu je
pritrdil tudi Stane Žerovnik, ki jesicer razpravljal pred-
vsem o aktivnosih in vlogi krajevnh borčevskih organiza-
cij. MatijaPečenik je poleg razprave o poročilu, ki ga je
podvzel. namenil precej besed in razmišljanj zadnjemu
slovesu od soborcev, čemu bi morali namenjati posebno
skrb. Adolf Dimnik je skupščino pozdravil v imenu do-
micilnih enot in se zahvalil občinskemu odboru kot tudi
skupščini občine za dobro sodelovnje in razumevanje.
Lojze Brdavs je opisal aktualnosti stanja borčevske otga-
nizacije predvsem s področja zgodovinopisja in vzdrževa-
nja spominske javke na Brezovici.

Po razpravi in sprejemu poročil in finančnega načrta so
sprejeli tudi predlog zaključkov, ki jih bo glede na raz-
pravo dopolnil še občinski odbor.


